
   
 
 
Geachte kinderombudsvrouw, beste Stans, 
 
Ten eerste dank voor dit zo belangrijke onderzoek en het uitgebrachte rapport. Het beeld dat uit het 

onderzoek komt, gebaseerd op ervaringen van Rotterdamse kinderen, ouders en professionals, wordt 

door Koers VO en PPO Rotterdam herkend en erkend. Het gekozen perspectief vanuit de Kinderrechten 

benadrukt de complexe problematiek waarmee deze thuiszittende kinderen en hun ouders te maken 

hebben. Het helpt ons als samenwerkingsverbanden Passend Onderwijs onze opdracht, in 

samenwerking met schoolbesturen, scholen, gemeente en andere samenwerkingspartners, verder 

invulling te geven. 

 

We waarderen het dat de kinderombudsvrouw ziet dat er in Rotterdam en de omliggende gemeenten 

hard gewerkt wordt aan het creëren van oplossingen voor thuiszitters. We onderschrijven, ondersteunen 

en stimuleren het ‘samenaarschap' zoals door u, als kinderombudsvrouw, wordt beschreven. Met onze 

partners werken we nauw samen om voor de korte en lange termijn oplossingen voor thuiszitters te 

ontwikkelen, waarbij we streven naar structurele oplossingen met een inclusief karakter. Dit gebeurt 

vanuit verschillende initiatieven die ook in uw rapport worden benoemd, zoals onder andere de 

genoemde Taskforce Dekkend Netwerk en Taskforce Thuiszitters. 

 
De thuiszittersproblematiek is een groot maatschappelijk vraagstuk dat in onze stad en regio cumuleert 

en hardnekkig is. We vinden het fijn dat u de complexiteit van de thuiszittersproblematiek ook in uw 

rapport benoemt, zodat dit niet los gezien wordt van de uitdagingen op het gebied van segregatie, de 

wachtlijsten en het personeelstekort. 

 

Als samenwerkingsverbanden herkennen wij de genoemde uitdagingen en verbeterpunten. Wij 

onderschrijven de gedachte dat alle vormen van verzuim in beeld moeten zijn. Dit geldt tevens voor alle 

kinderen of jongeren zonder een schoolinschrijving. Samen met de gemeente Rotterdam en andere 

betrokken gemeenten denken wij als samenwerkingsverbanden mee over wat deze leerlingen nodig 

hebben en hoe dit aangeboden kan worden.  

 

Het is belangrijk dat scholen onderwijs kunnen blijven bieden en/of de mogelijkheden van hybride 

onderwijs kunnen inzetten op het moment dat een leerling tijdelijk niet in staat is om fysiek onderwijs te 

volgen. Wij streven ernaar dat iedere leerling een passende vorm van onderwijs ontvangt, het liefst op 

school waarbij zij onderdeel uitmaken van een sociaal netwerk. De ontwikkeling van digitaal onderwijs en 

het toegankelijk maken van digitaal onderwijs is dan ook een ambitie waar op dit moment hard aan 

gewerkt wordt.  

 

In uw rapport wordt ook ingegaan op het recht van kinderen om mee te praten en mee te beslissen. De 

manier waarop u als kinderombudsvrouw dit onderzoek heeft uitgevoerd, is een mooi voorbeeld van dit 

hoorrecht. Als samenwerkingsverbanden hechten we belang aan het betrekken en horen van leerlingen 

en ouders. Zowel Koers VO als PPO Rotterdam hebben een Ouder- en Jeugdsteunpunt waar kinderen 

en ouders terecht kunnen met vragen en zich gehoord en gezien voelen. Ook proberen we de visie van 

kinderen en jongeren steeds vaker mee te nemen bij onze beleidsvorming. Zie bijvoorbeeld de volgende 

twee filmpjes rondom inclusie: https://www.koersvo.nl/voor-jongeren/jullie-mening/ en PPO Rotterdam: in 

gesprek met kinderen over Passend Onderwijs. 

 

Er worden aan de samenwerkingsverbanden, gemeente Rotterdam en schoolbesturen meerdere 
aanbevelingen gedaan. Een aantal hiervan ondersteunt de weg die is ingeslagen. Zo werken wij verder 

https://www.koersvo.nl/voor-jongeren/jullie-mening/
https://m.youtube.com/watch?v=WPpAB5YewqI&feature=youtu.be
https://m.youtube.com/watch?v=WPpAB5YewqI&feature=youtu.be


aan een overzicht van het onderwijsaanbod met eventuele wachttijden, werken we samen met de 
gemeente aan het in beeld krijgen van al onze thuiszitters (geoorloofd en ongeoorloofd) en werken we 
aan steeds meer manieren om kinderen te betrekken bij kwesties die hen aan gaan.  
Het creëren van een doorbraakteam met een mandaat op onderwijs en zorg is iets wat wij graag verder 
onderzoeken, als mogelijke verbeterslag op de bestaande Taskforce Thuiszitters Rotterdam.  
 
De samenwerkingsverbanden PPO Rotterdam en Koers VO nemen de aanbevelingen die in uw rapport 
staan ter harte. Perspectieven zoals gegeven in het rapport zijn hierbij onmisbaar. We werken verder aan 
dat wat zo belangrijk is: goed onderwijs voor ieder kind en iedere jongere.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Marieke Dekkers 
Voorzitter College van Bestuur Koers VO 
 
Marjolein de Heer 
Directeur-Bestuurder PPO Rotterdam 
 
 
 

 
 
 


